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RADA GMINY SECEMIN 

        ul. Struga 2 

    woj. świętokrzyskie 

PROTOKÓŁ NR LV/24 

z sesji Rady Gminy Secemin odbytej w dniu 29 marca 2024 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Seceminie w godzinach od 1300  do 1440 

 

Sesji przewodniczył Pan Bogdan Wasik – Przewodniczący Rady Gminy 

 

W sesji udział wzięli:  

- Pan Tadeusz Piekarski – Wójt Gminy, 

- Pani Edyta Wójcik - Skarbnik Gminy, 

- Pan Dominik Stawiarz – Sekretarz Gminy, 

- Pani Małgorzata Dudek – Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej, 

- Pani Anita Pośpiech – Pełnomocnik Wójta ds. Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii, 

- Pani Teresa Stefańska  – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Seceminie, 

- Pan Zbigniew Matyśkiewicz – Przewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego, 

 

Ustawowy skład Rady Gminy – 15 radnych. 

Radnych obecnych na sesji – 13 

Radni nieobecni: 

- Mariusz Krzyżanowski 

- Rafał Włodarski 

 

Porządek obrad sesji przesłany radnym: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LIII sesji Rady Gminy Secemin. 

5. Przyjęcie protokołu z LIV sesji Rady Gminy Secemin. 

6. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii za 2023 rok. 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu; 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2024-2032; 
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- zmian budżetu Gminy Secemin na 2024 rok”; 

- przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Seceminie za 2023 rok; 

- „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023 dla Gminy Secemin”; 

- zmiany uchwały Nr LII/396/23 Rady Gminy Secemin z dnia 20 grudnia 2023 r.  

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024; 

- wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości gruntowej na rzecz  

Gminy Secemin stanowiącej własność osoby fizycznej; 

- przyjęcia ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Secemin na 2024 rok”. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zamknięcie obrad LV sesji Rady Gminy Secemin. 

 

Streszczenie przebiegu obrad: 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Secemin – Pan Bogdan Wasik otworzył  

LV sesję Rady Gminy Secemin. Powitał wszystkich obecnych na dzisiejszym posiedzeniu. 

Ad. 2. 

Przewodniczący stwierdził, że na 15 radnych zalogowało się i podpisało listę obecności  

13 radnych, a więc jest spełnione kworum i sesja jest prawomocna.  

Ad. 3. 

Następnie Przewodniczący odczytał porządek obrad sesji przesłany radnym.  

i dodał, że z tego co wie, to będą zmiany do wprowadzenia do porządku obrad. 

Pan Wójt poprosił o wprowadzenie do porządku obrad trzech projektów uchwał w sprawie: 

- zmiany uchwały Rady Gminy Secemin Nr XXV/218/21 z dnia 16 czerwca 2021 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych, warunków i zasad korzystania oraz stawki opłaty za 

korzystanie z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest 

gmina Secemin; 

- zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Secemin; 

- zmiany uchwały Nr LIV/415/24 z dnia 1 marca 2024 roku w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, specjalistyczne usługi opiekuńcze  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi  

i usługi sąsiedzkie oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia  



3 
 

z opłat jak również tryb ich pobierania. 

Pan Przewodniczący zaproponował, aby te projekty uchwał umieścić jako kolejne podpunkty 

w punkcie ósmym.  

Porządek obrad po wprowadzeniu zmian przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LIII sesji Rady Gminy Secemin. 

5. Przyjęcie protokołu z LIV sesji Rady Gminy Secemin. 

6. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii za 2023 rok. 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu; 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2024-2032; 

- zmian budżetu Gminy Secemin na 2024 rok”; 

- przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Seceminie za 2023 rok; 

- „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023 dla Gminy Secemin”; 

- zmiany uchwały Nr LII/396/23 Rady Gminy Secemin z dnia 20 grudnia 2023 r.  

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024; 

- wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości gruntowej na rzecz  

Gminy Secemin stanowiącej własność osoby fizycznej; 

- przyjęcia ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Secemin na 2024 rok”; 

- zmiany uchwały Rady Gminy Secemin Nr XXV/218/21 z dnia 16 czerwca 2021 r.  

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, warunków i zasad korzystania 

oraz stawki opłaty za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem albo zarządzającym jest gmina Secemin; 

- zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Secemin; 

- zmiany uchwały Nr LIV/415/24 z dnia 1 marca 2024 roku w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi i usługi sąsiedzkie oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat jak również tryb ich pobierania. 

9. Wolne wnioski i informacje. 
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10. Zamknięcie obrad LV sesji Rady Gminy Secemin. 

Przewodniczący poprosił o przegłosowanie zmienionego porządku obrad. „Za” przyjęciem 

porządku obrad głosowało 13 radnych, „Przeciw” – 0 głosów, „Wstrzymał Się” – 0 głosów. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Przewodniczący 

stwierdził przyjęcie porządku obrad. 

Ad. 4.  

Do protokołu z LII sesji Rady Gminy uwag nie zgłoszono i przyjęto go jednogłośnie. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 5. 

Do protokołu z LIII sesji Rady Gminy uwag nie zgłoszono i przyjęto go jednogłośnie. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 6.  

W punkcie tym Pan Wójt przedstawił informację z działalności między sesjami, 

a mianowicie: 

- 06.02.2024 r. w Świętokrzyskim Urzędzie Wojewódzkim spotkał się z Panem Wojewodą 

Józefem Brykiem, a tematem spotkania było omówienie zmian w zakresie zadań wpisanych 

we wniosku z Programu Polski Ład – Programu Inwestycji Strategicznych.  

W tym też dniu odbyło się spotkanie z panem dyrektorem Robertem Sabatem w Wydziale 

Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego w temacie nieodpłatnego przekazania urządzeń 

do  tzw. selektywnego wywoływania dla jednostki OSP Wola Kuczkowska. 

- 12.02.2024 r. Pan Wójt wspólnie z przewodniczącym Rady Gminy Panem Bogdanem 

Wasikiem oraz prezesem OSP Secemin Jarosławem Drążkiewiczem wizytowali zakłady 

wykonujące karosaż samochodów strażackich. Celem tego wyjazdu było rozeznanie jakości 

oraz przedziałów wartości sprzętu montowanego w pojazdach pożarniczych.  

- 15.02.2024 r. odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy specjalizującej się  

w projektowaniu modernizacji oczyszczalni ścieków. Odbyto wizję lokalną na oczyszczalni 

ścieków w Seceminie, która będzie poddana modernizacji. 

- 16.02.2024 r. w komendzie Państwowej Straży Pożarnej we Włoszczowie odbyło się 

spotkanie poświęcone podsumowaniu działalności jednostek OSP z terenu powiatu 

Włoszczowskiego. 
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- 22.02.2024 r. rozstrzygnięty został przetarg na dostawę i montaż wodomierzy zaopatrzonych 

w moduł radiowy pozwalający na zdalne przekazywanie ilości zużytej wody. Wodomierze  

w ilości 1869 sztuk dostarczy i zamontuje firma S-WATER z Tychów. 

- 27.02.2024 r. w Urzędzie Wojewódzkim w Kielcach odbyło się spotkanie wójtów i burmistrzów 

gmin należących do Związku Miast i Gmin Regionu Świętokrzyskiego. 

- 05.03.2024 r. w Starostwie Powiatowym we Włoszczowie wspólnie z Panią Skarbnik 

podpisali umowę na dofinansowanie przez Powiat zbiórki i usuwania azbestu. W tym też dniu 

w Urzędzie Gminy odbył się Turniej Wiedzy Pożarniczej, w którym uczestniczyli uczniowie 

Szkoły Podstawowej w Seceminie. Turniej przygotowała Pani inspektor Magdalena 

Marcinkowska, a uczestnicy otrzymali atrakcyjne nagrody. 

- 12.03.2024 r. odebrane zostały z Urzędu Wojewódzkiego urządzenia do selektywnego 

wywoływania DSP-52 wraz z radiotelefonem. 

- 13.03.2024 r. została podpisana umowa z firmą S-WATER na dostawę i montaż wodomierzy 

z modułem radiowym. Wartość zadania opiewa na kwotę 831 266,53 zł brutto. 

- 25.03.2024 r. w Świętokrzyskim Zarządzie Dróg Wojewódzkich w Kielcach odbyło się 

spotkanie w temacie rozwiązań skrzyżowania drogi wojewódzkiej z drogą powiatową  

w miejscowości Psary. Na chwilę obecną aktualizowane są zasoby geodezyjne, a następnie 

będą opracowywane mapy do celów projektowych. 

- 29.03.2024 r. w Urzędzie Marszałkowskim Pan Wójt wspólnie z prezesem OSP Secemin 

podpisali umowę na dofinansowanie przez Urząd Marszałkowski zakupu średniego 

samochodu pożarniczego. Kwota dofinansowania to ponad 1 milion 90 tysięcy zł, co stanowi 

85% całkowitej wartości pojazdu z wyposażeniem. Wartość wniosku opiewa na kwotę  

ok 1 milion 400 tysięcy zł.  

W okresie od lutego do końca marca Pan Wójt uczestniczył w zebraniach sprawozdawczych 

jednostek OSP z terenu naszej gminy, na których były omawiane aktualne tematy związane  

z funkcjonowaniem tych jednostek . Systematycznie odbywały się też spotkania w temacie 

budowy sieci kanalizacyjnej w Żelisławiczkach oraz modernizacji oczyszczalni ścieków  

w Seceminie. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Ad.7. 

W punkcie tym Pełnomocnik Wójta ds. Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii pani Anita Pośpiech omówiła sprawozdanie z realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii za 2023 rok. 
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Omówiła zakres zrealizowanych zadań oraz wydatkowanie środków przeznaczonych na 

realizację Programu. Podkreśliła, że w roku 2023 Gmina Secemin przyjęła na realizację 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii 

budżet w wysokości 165 510,94 zł, a zrealizowała kwotę 136 780,68 zł. Niezrealizowana kwota 

została zaplanowana do wykorzystania w roku bieżącym. Ponadto ze złożonych oświadczeń 

przez przedsiębiorców prowadzących sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy  

Secemin wynika, iż wartość sprzedaży napojów alkoholowych wyniosła 4 681 173,71 zł czyli 

o 500 810,53 zł więcej niż w roku ubiegłym. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Ad.8. 

 W punkcie tym przystąpiono do rozpatrywania uchwał ujętych w porządku obrad.  

Pierwszy projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Włoszczowskiemu przedstawiła Pani Skarbnik, która wyjaśniła, iż udzielana pomoc zostanie 

przeznaczona na funkcjonowanie przejazdów autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej na terenie Gminy Secemin, a konkretnie dwóch linii autobusowych:  

Włoszczowa - Wolica oraz Włoszczowa – Celiny. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono.  

Przewodniczący zarządził głosowanie. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 

„Przeciw” – 0 głosów, „Wstrzymał Się” – 0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie 

uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak 

Uchwała Nr LV/416/24 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu. 

Kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 

2024-2032 również omówiła Pani Skarbnik. Wyjaśniła min., że na przedsięwzięciu „Budowa 

oczyszczalni ścieków w miejscowości Wola Kuczkowska” zwiększono wartość nakładów 

o kwotę 324 983,67 zł. Jest to wynik przeprowadzonego postępowania przetargowego 

i ustalenia szacunkowej wartości nadzoru inwestorskiego. W roku 2024 zwiększono wartość 

o kwotę 289 983,67 zł, natomiast w roku 2025 o kwotę 35 000,00 zł. Na przedsięwzięciu:  

„Budowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej na terenie Gminy Secemin wraz z modernizacją 

oczyszczalni ścieków” zwiększono kwotę nakładów o 100 000,00 zł w 2024 roku. Ponadto 

uległ zmianie deficyt budżetu i obecnie wynosi 663 667,39 zł. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono.  

Przewodniczący zarządził głosowanie. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 

„Przeciw” – 0 głosów, „Wstrzymał Się” – 0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie 
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uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak 

Uchwała Nr LV/417/24 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 

2024-2032. 

Następnie Pani Skarbnik odniosła się do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy 

Secemin na 2024 rok. Wyjaśniła, iż budżet uległ zmianie zarówno po stronie dochodów jak  

i wydatków. Powstały deficyt zostanie sfinansowany z niewykorzystanych środków 

pieniężnych na rachunku budżetu oraz z kredytu. Po stronie dochodowej wprowadzono 

między innymi: środki otrzymane z tytułu refundacji wydatków poniesionych na 

termomodernizację budynków użyteczności publicznej, otrzymane środki na funkcjonowanie 

przedszkola oraz oddziału przedszkolnego, na wypłatę dodatków przez GOPS oraz dotację 

na odbiór azbestu. Po stronie wydatkowej zwiększono środki na budowę oczyszczalni ścieków 

w Woli Kuczkowskiej i sieci kanalizacyjnej w Żelisławiczkach. Wprowadzono dwa nowe 

zadania tj. „Przebudowa drogi gminnej Psary – Wola Czaryska” oraz „Przebudowa drogi 

gminnej Bichniów – Lipiny”. Ponadto wprowadzono wydatki na zakup mienia do zasobu gminy.  

Pytań do powyższego nie zgłoszono.  

Przewodniczący zarządził głosowanie. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 

„Przeciw” – 0 głosów, „Wstrzymał Się” – 0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie 

uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak 

Uchwała Nr LV/418/24 w sprawie zmian budżetu Gminy Secemin na 2024 rok. 

Kolejny projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Seceminie za 2023 rok omówiła kierownik GOPS - Pani  

Teresa Stefańska. Wyjaśniła, że zadania realizowane przez GOPS w roku 2023 to min. 

wypłata  dodatku elektrycznego oraz dodatku węglowego. Ponadto wprowadzono nowy 

program - Asystent osoby niepełnosprawnej. GOPS udzielał pomocy w formie zasiłków 

stałych, okresowych, celowych. Prowadzono pomoc poprzez dofinansowywanie pobytu  

w Domach Pomocy Społecznej, świadczenie usług opiekuńczych, dożywianie uczniów czy też 

wypłatę stypendiów szkolnych. Pani kierownik poinformowała, że ubywa odbiorców świadczeń 

rodzinnych, natomiast coraz częstsze są świadczenia dla osób starszych. Dodała, że GOPS 

zmienia profil swojej działalności i coraz więcej jest świadczonych usług społecznych  

i zdrowotnych 

Pytań do powyższego nie zgłoszono.  

Przewodniczący zarządził głosowanie. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 

„Przeciw” – 0 głosów, „Wstrzymał Się” – 0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie 

uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak 
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Uchwała Nr LV/419/24 w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Seceminie za 2023 rok. 

Do kolejnego projektu uchwały w sprawie „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023 

dla Gminy Secemin” ujętego w porządku obrad sesji również odniosła się Pani  

Teresa Stefańska. Podkreśliła, że ta uchwała jest dokumentem statystyczny, który obrazuje  

w jaki sposób zmieniają się relacje w zasobach społeczno-demograficznych. Dokument został 

opracowany w oparciu o dane pozyskane min.: z GUS- u, Powiatowego Urzędu Pracy, 

Placówek Oświatowych czy też Punktu Konsultacyjnego. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono.  

Przewodniczący zarządził głosowanie. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 

„Przeciw” – 0 głosów, „Wstrzymał Się” – 0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie 

uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak 

Uchwała Nr LV/420/24 w sprawie „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023 dla Gminy 

Secemin”. 

Do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LII/396/23 Rady Gminy Secemin z dnia  

20 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024 odniosła się Pani 

Anita Pośpiech - Pełnomocnik Wójta ds. Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii. Pani Pełnomocnik wyjaśniła, że w oparciu o przeprowadzoną 

analizę wydatków poniesionych na realizację Programu w 2023 roku powstały oszczędności 

w kwocie 19 468,07 zł, które zostaną przeznaczone do wydatkowania w roku bieżącym. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 13 radnych, „Przeciw” – 0 głosów, „Wstrzymał Się” – 0 głosów. 

Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu, podobnie jak Uchwała Nr LV/421/24 w sprawie zmiany uchwały  

Nr LII/396/23 Rady Gminy Secemin z dnia 20 grudnia 2023 r w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2024. 

Do kolejnego projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie 

nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Secemin stanowiącej własność osoby fizycznej  

odniosła się Pani Kierownik Małgorzata Dudek. Wyjaśniła, że właściciel nieruchomości 

położonej w obrębie gminy Secemin wyraził chęć nieodpłatnego przekazania swojej 

nieruchomości na rzecz Gminy Secemin. Podjęcie niniejszej uchwały będzie podstawą do 
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wszczęcia procedury przejęcia tej działki i powiększenia zasobu nieruchomości Gminy 

Secemin.  

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosownie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 13 radnych, „Przeciw” – 0 głosów, „Wstrzymał Się” – 0 głosów. 

Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu, podobnie jak Uchwała Nr LV/422/24 w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne przejęcie nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Secemin stanowiącej 

własność osoby fizycznej.  

Do kolejnego projektu uchwały również odniosła się pani Kierownik - M. Dudek i powiedziała, 

że uchwała w sprawie przyjęcia ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Secemin” jest przyjmowana corocznie 

i również w tym roku należy taki Program przyjąć. Dodała, że na finansowanie Programu gmina 

przeznaczyła kwotę 48 710,00 zł, z czego: 33 210,00zł na zapewnienie opieki bezdomnym 

zwierzętom z terenu Gminy Secemin poprzez odławianie i przekazanie do schroniska oraz 

12 000,00zł na ograniczenie populacji zwierząt poprzez sterylizację. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosownie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 13 radnych, „Przeciw” – 0 głosów, „Wstrzymał Się” – 0 głosów. 

Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu, podobnie jak Uchwała Nr LV/423/24 w sprawie przyjęcia ,,Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Secemin”  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Secemin Nr XXV/218/21 z dnia  

16 czerwca 2021 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, warunków i zasad 

korzystania oraz stawki opłaty za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem albo zarządzającym jest gmina Secemin również omówiła pani Kierownik 

Małgorzata Dudek. Wyjaśniła, że uchwała ulega zmianie ze względu na dodanie dwóch 

nowych przystanków – w miejscowości Bichniów oraz w miejscowości Wola Czaryska.  

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosownie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 13 radnych, „Przeciw” – 0 głosów, „Wstrzymał Się” – 0 głosów. 

Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu, podobnie jak Uchwała Nr LV/424/24 w sprawie zmiany uchwały Rady 

Gminy Secemin Nr XXV/218/21 z dnia 16 czerwca 2021 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, warunków i zasad korzystania oraz stawki opłaty za korzystanie  

z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest gmina 

Secemin. 
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Następnie Pani M. Dudek wyjaśniła, że w przypadku projektu uchwały w sprawie zmiany 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Secemin chodzi o zmianę 

zapisu paragrafu 5, który został zakwestionowany przez Wojewodę Świętokrzyskiego. 

Pozostała treść uchwały pozostaje bez zmian. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosownie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 13 radnych, „Przeciw” – 0 głosów, „Wstrzymał Się” – 0 głosów. 

Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu, podobnie jak Uchwała Nr LV/425/24 w sprawie zmiany Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Secemin.  

Ostatni projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LIV/415/24 z dnia 1 marca 2024 roku  

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, 

specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi i usługi sąsiedzkie oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat jak również tryb ich pobierania omówiła Pani 

Kierownik GOPS – Teresa Stefańska, która wyjaśniła, że w związku z wszczęciem przez 

Wojewodę Świętokrzyskiego postępowania nadzorczego w sprawie wyżej wymienionej 

uchwały należało wprowadzić odpowiednie zmiany. Naniesione zmiany dotyczą paragrafu 

drugiego i trzeciego w/w uchwały  

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosownie. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 13 radnych, „Przeciw” – 0 głosów, „Wstrzymał Się” 

– 0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak Uchwała Nr LII/404/23 w sprawie zmiany 

uchwały Nr LIV/415/24 z dnia 1 marca 2024 roku w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, specjalistyczne usługi opiekuńcze  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi  

i usługi sąsiedzkie oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia  

z opłat jak również tryb ich pobierania. 

Ad.9. 

W punkcie tym jako pierwszy głos zabrał radny Janusz Bartyzel, który zwrócił się do 

Pana Wójta z prośbą, aby gmina wszczęła starania w kierunku przejęcia od PKP drogi  gminnej 

o szerokości 10 metrów biegnącej od stadionu w Żelisławicach w kierunku oczyszczalni  

w Międzylesiu. 

Pan Wójt poinformował, że Gmina będzie czynić starania w kierunku przejęcia tej drogi od 

PKP, gdyż można będzie w przyszłości tamtędy poprowadzić sieć kanalizacyjną - od Żelisławic 

do oczyszczalni ścieków w Międzylesiu.  
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Radny Tadeusz Pudło przypomniał, iż zgłaszał prośbę o montaż nowej wiaty przystankowej  

w Kuczkowie i do tej pory nie została ona zamontowana. 

Pan Wójt wyjaśnił, że planowano zamontować wiatę taką samą jaka jest przy kościele  

w Kuczkowie, zrobiono rozeznanie odnośnie kosztów i okazało się, że ta wiata jest bardzo 

droga. W związku z powyższym należy poszukać innej, tańszej wiaty. 

Radny Edmund Nowak pytał kiedy będą montowane płyty ażurowe na rowie przy 

skrzyżowaniu ulicy Jędrzejowskiej z ulicą Partyzantów w Seceminie. 

Pan Wójt powiedział, że na chwilę obecną w gminie brakuje pracowników do wykonywania 

prac gospodarczych. Trzeba będzie zatrudnić dodatkową osobę i w maju może się uda te płyty 

położyć.  

Następnie o głos poprosił pan Zbigniew Matyśkiewicz - Przewodniczący Rady Powiatu 

Włoszczowskiego. Przed udzieleniem głosu Przewodniczącemu Rady Powiatu głos zabrał 

Pan Przewodniczący Bogdan Wasik i poprosił o konkretną wypowiedź i udzielanie odpowiedzi 

na zadawane pytania. Przypomniał, że na poprzedniej sesji padło pytanie dotyczące 

nierównego traktowania gmin naszego powiatu odnośnie dofinansowywania i realizacji 

inwestycji przez Powiat i nie uzyskał odpowiedzi. 

Głos zabrał pan Zbigniew Matyśkiewicz - Przewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego, 

który poinformował min. o kontynuacji świadczonych usług odnośnie transportu drogowego – 

funkcjonowanie dwóch dodatkowych linii autobusowych na terenie Gminy Secemin 

dofinansowywanych min. przez powiat i gminę. Ponadto wyrównano i utwardzono pobocza 

przy drodze powiatowej Kuczków – Koniecpol, usunięto wyrwę na drodze w Wolicy, wyłoniono 

wykonawcę remontu cząstkowego dróg powiatowych. Na dzień 15 lipca zaplanowano termin 

wykonania dokumentacji na budowę chodnika w Żelisławicach, zakończono regulację 

geodezyjną drogi Żelisławice – Czarnca przez tzw. Poświątne. Podpisano umowę na 

dofinansowanie programu usuwania azbestu. Zabezpieczono środki na świadczenie 

nieodpłatnych usług prawnych dla mieszkańców. Przyznano środki w kwocie 204 000,00 zł na 

zakup blachy na pokrycie dachu kościoła w Kuczkowie. W roku 2023 wypłacono trzem osobom 

40 tysięcy zł odszkodowania w związku z wykupem gruntów pod przebudowaną drogę w tej 

miejscowości. Do wypłaty w roku 2024 pozostało jeszcze 94 tysiące złotych i te pieniądze są 

zabezpieczone. Pan Z. Matyśkiewicz poinformował, że jeżeli chodzi o zadania zaplanowane 

do realizacji przez Powiat w roku 2024 to miedzy innymi: wyłonienie w drodze przetargu 

wykonawcy dokumentacji przebudowy wiaduktu w Wałkonowach Dolnych oraz nabycie 

działek potrzebnych do wykonania tego zadania. Ponadto zaplanowano wykonanie 

odwodnienia drogi powiatowej w Woli Kuczkowskiej w miejscu gdzie gromadzi się woda 

podczas intensywnych opadów. 
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Następnie Pan Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił zestawienie zadań inwestycyjnych 

realizowanych przez Powiat na terenie gminy Secemin w poprzedniej kadencji i kadencji 

obecnej wskazując konkretne kwoty ponoszone przez Powiat oraz dofinansowywanie 

udzielane przez Gminę Secemin do poszczególnych inwestycji. Omówił też sprawę zadłużenia 

Powiatu. Dodał, że do wykonania jest jeszcze wiele zadań min. przebudowa drogi Żelisławice 

– Czarnca (Poświątne), remont drogi Wałkonowy Górne-Bałków czy też poszerzenie drogi 

Kuczków – Koniecpol. 

Do wypowiedzi Pana Z. Matyśkiewicza odniósł się radny Dariusz Grzesik i poprosił, aby przy 

okazji wykonywania remontów cząstkowych dróg powiatowych zwrócić szczególną uwagę na 

uzupełnienie ubytków na zakręcie przy torach kolejowych w Żelisławicach.  

Pan Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o wniesienie uwag, sugestii odnośnie wykonania 

remontów do Zarządu Dróg Powiatowych bądź do niego. 

Radny Janusz Bartyzel nawiązał do wypowiedzi radnego D. Grzesika i dodał, że należy 

wskazać wykonawcy jak to ma być zrobione trwale co zapewne będzie się wiązało z większymi 

nakładami finansowymi. 

Radny Andrzej Rajca poinformował, że pomimo jego wielokrotnych próśb składanych na ręce 

Przewodniczącego Z. Matyśkiewicza nie została wyremontowana droga Wola-Czaryska - 

Czaryż.  

Pan Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że został wyremontowany odcinek tej drogi 

w innym miejscu niż wskazywał radny. Obiecał, że sprawa zostanie przeanalizowana, bo być 

może trzeba będzie ten odcinek drogi wyremontować od podstaw. 

Pan Wójt odniósł się do wypowiedzi pana Z. Matyśkiewicza i zapytał dlaczego w poprzedniej 

kadencji zostało wybudowane 8,5 km dróg powiatowych na terenie Gminy Secemin,  

a w obecnej tylko 2,5 km. 

Pan Przewodniczący odpowiedział, że ma to związek z rosnącą inflacją oraz scalaniem 

gruntów w Bichniowie. 

Głos zabrał Pan Grzegorz Kucharek mieszkaniec Gminy Secemin i zwrócił się z pytaniem do 

Pana Wójta – Kiedy zostanie oddany do użytku nowy stadion, kiedy będzie zakończenie 

inwestycji? 

Pan Wójt – odpowiedział, iż za zgodą Ministerstwa Sportu ze względu na warunki pogodowe 

zakończenie inwestycji zostało zaplanowane na koniec czerwca, ale oczywiście jeżeli 

inwestycja zostanie wykonana wcześniej to wcześniej też zostanie oddane do użytku 

mieszkańcom.  
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Pan Grzegorz Kucharek zapytał jakimi środkami Gmina zapłaci za tą inwestycję, gdyż nie jest 

ona umieszczona w uchwale budżetowej na ten rok? 

Pan Wójt odpowiedział, że inwestycja jest już zapłacona dlatego nie ma jej w budżecie. Jest 

zabezpieczenie w postaci weksla na wypadek, gdyby firma nie wywiązała się z zadania. 

Pan G. Kucharek, poinformował, że z tego co wie podstawą do zapłaty za wykonaną 

inwestycję jest protokół końcowy odbioru wykonania robót, a w tym przypadku go nie ma 

wobec czego złoży wniosek o udzielenie informacji publicznej na jakiej podstawie została 

dokonana zapłata za tą inwestycję. Dodał, że wykonywał wiele prac dla różnych urzędów  

i nigdy nie zapłacono mu przed odbiorem końcowym robót. 

Pan Wójt powiedział, że również w naszej gminie były świadczone usługi przez firmę  

Pana G. Kucharka i były opóźnienia w związku z czym przenoszono termin odbioru końcowego 

robót, między innymi ze względu na wiele uwag do jakości wykonywanych prac. 

Pan G. Kucharek powiedział, że terminy były wydłużane ze względu na ilość wykonywanych 

prac dodatkowych na poszczególnych remizach za kwotę ok. 0,5 miliona zł. Zarzucił też 

wójtowi, że nie konsultował projektów z pracownikami urzędu i strażakami i dlatego było tak 

dużo robót dodatkowych. 

Pan Wójt odpowiedział, że opóźnienia były spowodowane niedotrzymaniem terminu 

sporządzenia kosztorysu robót dodatkowych przez pracownika firmy pana G. Kucharka. 

Dodał, że jest wiele uwag co do jakości wykonanych usług przez firmę pana G. Kucharka na 

poszczególnych termomodernizowanych obiektach i konieczne będą poprawki. 

Pan G. Kucharek poprosił o zestawienie uwag oficjalnie na piśmie, aby mógł się do nich 

odnieść i usunąć usterki. Dodał, że wykonywane prace nie było odpowiednio dopilnowane 

przez inspektora nadzoru. 

Pan Wójt wyjaśnił, że termin realizacji inwestycji budowy boiska został przesunięty, min. ze 

względu na zmianę koncepcji ogrodzenia. Miało być ogrodzone piłkochwytami, a będzie  

ogrodzone siatką. Pozostały też do wykonania dwa zjazdy na ten obiekt.  

Głos zabrał Przewodniczący Rady Powiatu i również poinformował, że zwróci się o udzielenie 

informacji publicznej w związku z procedurą zapłaty za wykonanie inwestycji, która nie została 

jeszcze zakończona, gdyż z tego co wie podstawą do zapłaty jest protokół końcowy odbioru 

robót. 

Pan Wójt powiedział, że doskonale wie jaka jest procedura rozliczania inwestycji. 

Następnie głos zabrał Pan Przewodniczący Bogdan Wasik i powiedział, że 

najprawdopodobniej jest to ostatnia sesja tej kadencji Rady Gminy, w związku z czym 
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podziękował za wspólną pracę radnym, sołtysom, panu wójtowi i jego pracownikom. 

Zaznaczył, że chciałby, aby w samorządach nie było polityki i środki były równo rozdzielane. 

Życzył powodzenia wszystkim startującym w wyborach na następną kadencję, a także złożył 

życzenia świąteczne. Następnie wspólnie z Panem Wójtem i Wiceprzewodniczącym wręczyli 

radnym symboliczne podziękowania za pracę w radzie gminy.  

Głos zabrał tez Pan Wójt, który podziękował za pracę w radzie gminy panu 

Przewodniczącemu, radnym, sołtysom oraz wszystkim, którzy brali udział w sesji i jej 

przygotowaniu – pracownikom urzędu i jednostek podległych. 

Podziękowania dla radnych, sołtysów, mieszkańców, pana wójta i pracowników urzędu za 

długą i pracowitą kadencję złożył też pan Przewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego- 

Zbigniew Matyśkiewicz w imieniu swoim, Starosty, Zarządu i Rady Powiatu Włoszczowskiego. 

Podziękował za całokształt minionego czasu i wysiłki włożone w rozwój gminy, której jest 

mieszkańcem. Złożył też wszystkim obecnym życzenia świąteczne. 

Pan Przewodniczący jeszcze raz życzył wszystkim, którzy startują w wyborach objęcia 

mandatu, i podziękował za pracę tym radnym, którzy już kończą pracę w samorządzie. 

Ad.10. 

 W punkcie tym Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany  

i zamknął posiedzenie LV sesji Rady Gminy Secemin.  

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:       Przewodniczący Rady Gminy 

     Anna Kraszewska              /-/ Bogdan Wasik 

 

 

 

 

 


